

Date :

التاريخ : 17 مايو 2022

Mr. Hamed Ahmed Ali
Chief Executive Officer
Dubai Financial Market

السيد/ حامد أحمد علي المحترم،،،
الرئيس التنفيذي
سوق دبي المالي

Greeting ,,,

تحية طيبة وبعد ،،،

Subject : Ordinary General Assembly Meeting of
International Financial Advisors Holding Company

الموضوع : اجتماع الجمعية العامة لشركة
الإستشارات المالية الدولية القابضة

We would like to inform you that the company held an ordinary general assembly meeting today 17/05/2022, The general assembly approved the boards of directors' suggestion to not distribute any profit for the fiscal year ended in 31/12/2021.

نفيدكم بأن الشركة قد عقدت اجتماع الجمعية العامة العادية اليوم 2022/05/17، حيث وافقت الجمعية العامة على اقتراح مجلس الإدارة بعدم توزيع أرباح عن السنة المالية المنتهية في 31/12/2021.

In addition, the general assembly agreed to delegate the board of directors for the sale or purchase of no more than 10% of the company's shares in according to the articles of law No.7 for 2010 and the executive in law and the amendments

بالإضافة إلى ذلك وافقت الجمعية على تفويض مجلس الإدارة بشراء أو بيع بما لا يتجاوز 10% من عدد أسهمها، وذلك وفقاً لمواد القانون رقم 7 لسنة 2010 ولائحته التنفيذية وتعديلاتهما .

We would also like to inform you that general assembly approved the reappointment of Mrs.Hend Abdullah Hamad AlSurayea from Grant Thornton Al-Qatami Al-Aiban &Partners as an External Auditor for the fiscal year ended in 31/12/2022 .

كما نفيدكم بأن الجمعية العامة وافقت على إعادة تعيين السيدة / هند عبدالله حمد السريـع من مكتب السادة / جرانت ثورنتون – القطامي والعيان وشركاهم كمراقب حسابات الشركة للسنة المالية المنتهية في 31/12/2022 .

Note that the assembly agreed on the other listed terms on the AGM Agenda unanimously.

علماً بأن الجمعية وافقت على البنود الأخرى المدرجة على جدول الأعمال بإجماع الحضور .

We will provide you with the general assembly meeting's minutes upon credence by the Ministry of Commerce and Industry in the State of Kuwait.

وسيتم تزويدكم بمحضر إجتماع الجمعية العمومية فور إعماده من قبل وزارة التجارة والصناعة في دولة الكويت .

Regards ,

وتفضلوا بقبول فائق التحية والتقدير ،،،

صالح صالح السلمي
نائب رئيس مجلس الإدارة والرئيس التنفيذي
Saleh Saleh Al-Selmi



Vice Chairman & C.E.O

International Financial Advisors Holding -K.P.S.C

(CR 20377- Capital KD 26,673,255)

مجمع الصالحية - مدخل (1) - الدور الخامس - ص.ب: 4694 الصفاة - 13047 الكويت - هاتف 1 8444 32 (+965) - فاكس : 22 456 631 (+965)

شركة الاستشارات المالية الدولية القابضة - ش.م.ك.ع

(سجل تجاري رقم ٢٠٣٧٧- رأس المال 26,673,255 د.ك)